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O przyszłości „Ciuchci Ekspres Ponidzie”

Jak  zmniejszyć  straty  przynoszone  przez  „Ciuchcię  Ekspres  Ponidzie”  zastanawiali  się  udziałowcy  spółki  podczas
spotkania  w  Urzędzie  Marszałkowskim.  Zdecydowali,  że  rozwiązaniem  problemów  finansowych  jest  znalezienie
prywatnego  inwestora,  który  zajmie  się  organizacją  przewozów.

Jak zmniejszyć straty przynoszone przez „Ciuchcię Ekspres Ponidzie” zastanawiali się udziałowcy spółki
podczas spotkania w Urzędzie Marszałkowskim. Zdecydowali, że rozwiązaniem problemów finansowych jest
znalezienie prywatnego inwestora, który zajmie się organizacją przewozów.

Spotkanie  w  Urzędzie  Marszałkowskim poprowadził  wicemarszałek  województwa,  Zdzisław  Wrzałka.  W posiedzeniu
uczestniczyli  wszyscy szefowie gmin i  powiatów, będących udziałowcami spółki:  burmistrz Jędrzejowa Marek Wolski,
wiceburmistrz Pińczowa Marek Zatorski  ,  wójt  Kij  Krzysztof  Słonina,  wójt  Imielna Zygmunt Brzeziński  oraz Edmund
Kaczmarek, starosta jędrzejowski i Jan Moskwa, wicestarosta pińczowski.

– Zdecydowaliśmy się na to spotkanie, by porozmawiać o przyszłości „Ciuchci”. Potrzebne są konkretne działania, by
udziałowcy  nie  byli  co  roku  stawiani  przed  faktem  konieczności  pokrycia  strat,  które  przynosi  spółka  –  mówił
wicemarszałek Zdzisław Wrzałka.

Żaden z udziałowców nie kwestionował potrzeby utrzymania kolejki, różne były za to pomysły na zmianę modelu jej
funkcjonowania – od utworzenia fundacji ( składającej się z przedstawicieli samorządu), która zarządzałaby kolejką aż po
stworzenie muzeum kolejnictwa, a skomercjalizowanie części  przewozowej.  Ostatecznie przedstawiciele samorządów
ustalili,  że należy kolejkę wydzierżawić, a szukaniem potencjalnego inwestora prywatnego powinien się zająć Urząd
Marszałkowski


